
Donderdag 11 januari 2024  

Aanwezig: Guusje, Karlijn, Anne, Kim, Dennis, Emile, Bernd, Janneke en Claudia  
Afwezig: Yvonne en Marije  
  
1. Agenda, mededelingen   
Voorzitterschap + rooster aftreden  
Voor de zomervakantie open verkiezingen, maar Claudia, Janneke en Bernd willen graag door. 
Karlijn en Guusje treden af. Kim wil ook graag door vanuit het team.   
Niemand heeft aangeboden om de voorzittersrol over te nemen. Guusje vraagt Yvonne, anders 
roulatiesysteem.   

  
2. Actiepunten vanuit vorige vergaderingen  
Parro  
Ouders merken verbetering. Er wordt meer geplaatst in de Parro.   
  
3. Voorbereiding overleg directie  
- Input MR: 

 
1. Geen punten.  

  

4. Input directie  
  

• Paarse Vrijdag 
Vanuit ouders: reactie op de vlag. 
Emile: minder ongeoorloofd afwezigen.   

• Kerkbezoek 
Vanuit ouders: onrust in de kerk. Kon leuker. 
Emile: positief ontvangen. Er was spanning bij ouders, maar dit is allemaal goed gekomen.   

• Kleuteryoga 
Inhoud wordt zeker niet aangepast. Naam wel: kleuteryoga wordt kleuter-ontspanning. 
Mirjam staat hier ook achter. 
Veel andere ouders zijn er blij mee: kinderen worden er rustig van.   

• Verkiezingen 
Sommige ouders vonden het bericht niet nodig. Bij een ander deel van de ouders nam het 
spanning weg.   

• Lentekriebels 
Anders noemen? Misschien zorgt dit voor minder onrust bij ouders. We geven onderwijs aan 
de kinderen, niet aan de ouders. De negatieve groep laat wel steeds meer van zich horen. 
Zorg dat je als leerkracht passende lessen kiest die goed bij je groep passen. Ligt aan ouders 
toe wat je gaat doen wanneer er vragen over komen. Stem per jaargroep af wat je gaat 
doen.   
 

2. Ruimtegebruik door DRH 
De Ridderhof is flink gekrompen de afgelopen jaren. We hebben minder groepen, maar nog 
veel lokalen. Een aantal zijn al afgestaan aan de Taalschool. De gemeente wil graag alle 
groepen in het witte gebouw. Emile ziet dit zelf niet zitten. Emile gaat samen met het CVB 
toelichten waarom wij de ruimte nodig hebben die we op dit moment in het bruine gebouw 
hebben. Er zullen wel een aantal lokalen in bruin moeten worden ingeleverd. Denk aan 2 tot 
4 lokalen 
  



3. Mobiele telefoonbeleid 
Zo veel mogelijk mobieltjes en smartwatches buiten de school houden. Telefoon mag niet in 
de klas komen. Het liefst in de tas houden. Dit gaat in de bovenbouw eigenlijk heel goed. 
Uitzondering voor kinderen met medische redenen. 
Telefoons liever niet innemen in verband met verantwoordelijkheid over de telefoon als 
leerkracht. 
Wat zou een passende ‘straf’ zijn? Strafregels schrijven?   
 

5. Rondvraag en sluiting 
-Dennis: kan er een structurele oplossing komen voor gymuitval? Komt er ook geen sportfolio in het 
rapport?  
 


